
PROTOKÓŁ NR 0303/2006 

z  posiedzenia Komisji  Budżetowej Rady Miasta Gdańska,  które  odbyło  się 
dniu 11 gr udnia 2006 r. w Sali 003 Nowego Ratusza w Gdańsku. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6, czyli było quorum 
do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  pr zewodniczyła  radna  Mar ia  Małkowska  –  przewodnicząca 
Komisji  Budżetowej  Rady  Miasta  Gdańska,  która  po  powitaniu  radnych  i 
zaproszonych gości zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

1.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały Rady Miasta Gdańska  w sprawie 
pr zyznania samodzielności administracyjnofinansowej jednostkom 
budżetowym prowadzonym pr zez miasto Gdańsk    dr uk nr  4. 

2.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale 
zakładowym  spółki  działającej  pod  firmą  Zakład  Utylizacyjny 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Gdańsku  dr uk nr  3. 

3.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale 
zakładowym  spółki  działającej  pod  firmą  Por t  Lotniczy  Spółka  z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku   dr uk nr  
24. 

4.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale 
zakładowym spółki  działającej  pod  firmą Gdańska  Infrastr uktur a 
WodociągowoKanalizacyjna  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku   dr uk nr  29. 

5.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zatwierdzenia taryfy obowiązującej na terenie miasta Gdańska dla 
odbiorców usług  świadczonych pr zez Saur  Neptun Gdańsk S.A. w 
Gdańsku w zakresie zbior owego zaopatr zenia w wodę i zbior owego 
odprowadzania ścieków  dr uk nr  19.
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6.  Informacja  dotycząca  pr ojektu  uchwały Rady Miasta Gdańska  w 
sprawie  uchwalenia  budżetu miasta Gdańska  na  2007  r ok  –  dr uk 
nr  2. 

7.  Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Przewodnicząca  Maria  Małkowska  zaproponowała  przeniesienie  punktu  5  do 
obecnego  punktu  1  –  i  rozpatrywanie  go  jako  informacji  a  nie  opiniowanie 
projektu uchwały – ponieważ uchwała weszła już w 

Porządek przegłosowano 4 głosami za. 

PUNKT – 1 
Informacja  na  temat  pr ojektu  uchwały  Rady Miasta  Gdańska  w  sprawie 
zatwierdzenia  taryfy  obowiązującej  na  terenie  miasta  Gdańska  dla 
odbiorców usług świadczonych pr zez Saur  Neptun Gdańsk S.A. w Gdańsku 
w  zakresie  zbior owego  zaopatr zenia w wodę  i  zbior owego  odprowadzania 
ścieków  dr uk nr  19. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Prosiłabym,  aby  nas  pan  poinformował  z  jakiego  powodu  nie  opiniujemy  tej 
uchwały i przedstawił krótką informację na temat wzrostu tych cen. 

Pan Stanisław Mikołajski – dyrektor  pr odukcji  Saur  Neptun Gdańsk  S.A. 
Pani  przewodnicząca,  szanowni  państwo,  ja  mam  wrażenie  że  nie  jestem  w 
stanie udzielić informacji na tak zadane pytanie – z uwagi na fakt, że to powinni 
zrobić przedstawiciele Urzędu Miasta. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Prosiłabym o uzupełnienie informacji z państwa strony. 

Pan Stanisław Mikołajski – dyrektor  pr odukcji  Saur  Neptun Gdańsk  S.A. 
Myśmy  złożyli  taryfę  zgodnie  z Ustawą  o  zbiorowym  zaopatrzeniu w wodę  i 
odprowadzeniu ścieków i ona została złożona do prezydenta miasta. Odbyły się 
negocjacje. Po zakończeniu których prezydent przesłał uchwałę do Rady Miasta. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Czy może pan przedstawić nam wysokości podwyżki z uzasadnieniem?
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Pan Stanisław Mikołajski – dyrektor  pr odukcji  Saur  Neptun Gdańsk  S.A. 
Niestety,  nie  jestem  przygotowany  na  tego  typu  informacje  –  ponieważ  ja  tu 
zostałem  zaproszony,  żeby  wesprzeć  miasto  w  części  dotyczącej  opłaty 
dodatkowej, z tytułu ponadnormatywnego zrzutu ścieków. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Dziękujemy panu. 
Sytuacja jest taka, że uchwała zgodnie z Ustawą weszła w życie. 

PUNKT – 2 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska    w  sprawie 
pr zyznania  samodzielności  administracyjnofinansowej  jednostkom 
budżetowym prowadzonym pr zez miasto Gdańsk    dr uk nr  4. 

Pani Regina Białousów – dyrektor  Wydziału Edukacji UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Po  udzieleniu  krótkich  wyjaśnień  na  pytania  zadane  przez  radnego  Macieja 
Krupę – przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pani 
Reginy Białousów – dyrektora Wydziału Edukacji UM w  Gdańsku   
5  głosami za – pozytywnie zaopiniowała pr zedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0303/15/15/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym 
spółki  działającej  pod  firmą  Zakład  Utylizacyjny  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Gdańsku  dr uk nr  3. 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.
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Radny Wiesław Kamiński – członek komisji 
Kto kupił pojemniki? 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Miasto. 

Radny Wiesław Kamiński – członek komisji 
2 lata temu była o tym mowa i rada po raz ostatni na to wyrażała zgodę. 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Zgadzam się z panem. Ostatnio Wydział miał na myśli właśnie 2006 rok. 

Radny Wiesław Kamiński – członek komisji 
Pani  przewodnicząca,  2  lata  temu  zgadzaliśmy  się  na  tę  procedurę  pod 
warunkiem, że to jest ostatni rok. Mijają  następne 2 lata i widzę, że urząd wcale 
nie zamierza się z tego mechanizmu wycofywać. 
Pan dyrektor wie, że to wcale nie jest doskonały pomysł. 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Po  pierwsze,  w  2005  roku  mówiliśmy  o  aporcie  i  jednocześnie  państwo 
wiedzieliście,  że  już  w  budżecie  na  2006  rok  są  zabezpieczone  środki  na 
pojemniki. Mówiliśmy, że w 2006 roku będzie  to ostatnia  inwestycja miasta w 
tym zakresie. Ja się zgadzam z panem radnym co do  tego, że zakład który ma 
obowiązek  realizować  gospodarkę  „śmieciową”  powinien  to  realizować  to we 
własnym zakresie, ale należy pamiętać też o uwarunkowaniach jakie są obecnie 
– a mianowicie, na dzień dzisiejszy brakuje nam jeszcze raz tyle zbiorników ile 
posiadamy. Posiadamy ich ok. 500 – potrzebujemy ok. 1000. rokrocznie miasto 
mniej więcej kupowało ok. 35 pojemników. W skali potrzeb jest to niewiele. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pana 
Dimitr isa Skurasa  – dyrektor a Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku  oraz  dyskusji    3  głosami  za,  pr zy  1  pr zeciwnym  i  1 
wstr zymującym  się  –  pozytywnie  zaopiniowała  pr zedstawiony  projekt 
uchwały. 

Treść Opinii Nr  0303/16/16/2006 stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 4 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym 
spółki  działającej  pod  firmą  Por t  Lotniczy  Spółka  z  ogr aniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku   dr uk nr  24. 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Czy j to jest budynek? 

Pan Dimitr is Skuras – dyrektor  Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku 
Wspólnoty. 

Przedstawiciel  Portu  Lotniczego  przedstawił  wizję  firmy  Port  Lotniczy  oraz 
symulację  kosztów  (w  załączeniu  do  protokołu).  Dodał,  iż  jest  to  350  m 
powierzchni  i  budynek  nie  cieszył  się  zainteresowaniem.  Powiedział,  że  Port 
Lotniczy  chce  prowadzić  odprawę  w  mieście,  usługi  lotniskowe,  punkt 
lotniskowy. 
Radni  zasugerowali  wprowadzenie  w  tamtym  miejscu  również  punktu 
Informacji Turystycznej. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pana 
Dimitr isa Skurasa  – dyrektor a Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w 
Gdańsku  oraz  dyskusji    4  głosami  za,  pr zy  1  wstr zymującym  się  – 
pozytywnie zaopiniowała pr zedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0303/17/17/2006 stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 5 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym 
spółki  działającej  pod  firmą  Gdańska  Infrastr uktura  Wodociągowo 
Kanalizacyjna  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w 
Gdańsku   dr uk nr  29. 

Pan Jan Michalski – Wydział Polityki Gospodarczej UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Radny Maciej krupa poprosił o przybliżenie tematu zawartego w treści uchwały. 
Pan  Jacek  Skarbek  –  prezes  Gdańskiej  Infrastruktury  Wodociągowo 
Kanalizacyjnej przybliżył radnym kwestie zawarte w uchwale. 
Więcej uwag nie było – przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pana 
Jana Michalskiego –  pr zedstawiciela Wydziału Polityki Gospodarczej UM 
w  Gdańsku    5  głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała  pr zedstawiony 
projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0303/18/18/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 6 
Informacja  dotycząca  pr ojektu  uchwały Rady Miasta Gdańska w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2007 rok – dr uk nr  2. 

Pan Włodzimier z Pietr zak – Skarbnik Miasta Gdańska 
Powiedział,  iż  nie  da  się  omawiać  budżetu  na  rok  2007  bez    dwóch 
autopoprawek –  jednej, już uchwalonej na sesji w dniu 4 grudnia br.;  i drugiej, 
na najbliższą sesjędruk nr 43. 
Skarbnik Miasta Gdańska przedstawił strukturę dochodów oraz wydatki miasta, 
że szczególnym uwzględnieniem wydatków majątkowych. 
Dodał, iż budżet jest bardzo ambitny – szczególnie inwestycyjnie. Powiedział, iż 
również sprawy mieszkaniowe nie mogą czekać. 
Odniósł się do wydatków bieżących.
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Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Zwróciła uwagę na bardzo ostrożnie szacowane dochody. 
Zgłosiła  również  swoje  zastrzeżenia  do  wydatków  w  kulturze.  Poprosiła  o 
wyjaśnienie tych kwestii na następnym posiedzeniu komisji. 
Powiedziała,  iż  jej ocena budżetu miasta na rok 2007 jest dobra  i podtrzymała 
prośbę o wyjaśnienia złożone przez dyrektorów merytorycznych wydziałów. 

Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji 
Poprosił o wyjaśnienie w sprawie wzrostu zatrudnienia w Urzędzie Miejskim w 
Gdańsku oraz Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Gdańsku. 

Radny Sylwester  Pruś – członek komisji 
Zawnioskował o zwiększenie środków na Lokalne Inicjatywy Inwestycyjne. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Poprosiła, aby na następnym  posiedzeniu komisji byli przedstawiciele: 
 Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
 Wydziału Spraw Społecznych, 
 Wydziału Kadr i Organizacji UM w Gdańsku 
 Biura Prezydenta Miasta (w tym Referatu Kultury) UM w Gdańsku, 
 Wydziału Programów Rozwojowych UM w Gdańsku. 

PUNKT – 7 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Z uwagi na  termin opiniowania budżetu miasta Gdańska na rok 2007, ustalono 
kolejne posiedzenie Komisji Budżetowej na dzień 18 grudnia 2006 r. 

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych  i  wolnych  wniosków, 
przewodnicząca podziękowała za przybycie i zaprosiła na następne posiedzenie 
komisji. 

Przewodnicząca 
Komisji Budżetowej 
Rady Miasta Gdańska 

Maria Małkowska 

Protokołowała 
A. Żuk


